
 
 

CLAUSTRO DE PROFESORES CURSO 2022-23  

ACTA DEL CLAUSTRO  ORDINARIO DEL IES DISTRICTE MARÍTIM, CELEBRADO EN LA MODALIDAD 
PRESENCIAL, CON FECHA 23 DE NOVIEMBRE DE 2022.  

Acta núm. 07_2223  

Se reúne el Claustro de Profesores del IES Districte Marítim de manera ordinaria y en modalidad 

presencial a las 16h45 del mencionado día. La convocatoria fue realizada por la Directora del centro 

escolar el día 21 de noviembre de 2022 a las 11h47 horas mediante la plataforma TEAMS y correo 

electrónico dirigido a los miembros que integran el Claustro. El orden del día es el siguiente: 

 

1. Aprovació, si s'escau, de l'/les acta/es anterior/s. 

2. Projecte digital de centre. 

3. Erasmus. 

4. Red Novigi. 

5. Avaluació. 

6. PGA. 

7. Precs i preguntes. 

 

Las personas que asisten telemáticamente son las siguientes: 

AHIS ADELL, MARIA  GARCIA GARCIA, FERNANDO  PEREZ LAFFONT, FRANCISCO JOSE  

ALARCON MELERO, PEDRO ANTONIO  GARCIA GARCIA, MIREIA  PEREZ PIRIS, CAROLINA  

ALBERTOS MARTINEZ, PABLO  GIMENO GOMEZ, AGUEDA  PEREZ ROBLES, ELSA  

ALCAÑIZ FILLOL, MANUEL JOSE  GOMEZ COLCHERO, ESTHER  PINAZO DE LA CRUZ, JOSE MIGUEL  

ANTON PESET, MARIA ESPERANZA  GONZALEZ CABARCOS, ALFONSO XOSE  RAYEGO MARTÍNEZ, MARIA DOLORES  

AÑON LARREY, LUIS  GONZALEZ GONZALEZ, ANA MARIA  RELEA FUNCIA, Mª MAR  

BAÑARES HERNANDEZ, SILVIA  HUESCA CALATAYUD, MARIA TERESA  REQUENA PINEDA, MARIA CORONADA  

BARRERA FUERTES, FRANCISCA  IBAÑEZ IBAÑEZ, MARIA  RIVERA PEREZ, MARIA PILAR  

BERENGUER SORIANO, PAU  LAYANA BALLESTER, MARIA DESAMPARADOS  RUIZ LUNA, TOMAS  

BORRULL IBAÑEZ, SILVIA MARIA  LOZANO VILLA, ANA  SANCHEZ GARCIA, CARLOS  

BORT CALVO, VERONICA  MAHIQUES PRATS, FRANCESC  SANCHEZ MORALES, ISABEL  

CABEZAS RODRIGUEZ, ANDRES JOSE  MARSAL PESSET, FERNANDO LUIS  SANCHEZ SANCHEZ, CELIA  



CAMARENA SENDRA, MARIA JOSE  MARTI TALENS, MARIA JOSEFA  SARRION GONZALEZ, MARIA VICENTA  

CAMPOS COLL, JOSE MARIA  MARTIN CORRALES, ENRIQUE  SASTRE ESCRIVA, MARIA JESUS  

CASTEJON CARNEIRO, MARIA MERCEDES  MARTINEZ ABELLAN, ANTONIO  SEGURA GRAU, JOSE JOAQUIN  

CASTELLO APARICI, MARIA JOSE  MARTINEZ ARLANDIS, ROSA ISABEL  SILVA CAPELLA, VICTOR  

CASTELLS PRENAFETA, MARINA  MARTINEZ HERNANDEZ, ELOISA  SIMO FRANCES, ROSA MARIA  

CATALAN MARTIN, MANUELA  MARTINEZ SUAREZ, MARIA JOSE  SOLCHAGA ZUBILLAGA, TERESA  

CENDRERO CONEJOS, ZAIDA  MELO SARRIO, LILIANA  SORIANO MARTINEZ, RAQUEL  

CHILLARON GARCIA, EDUARDO  MENDEZ GARCIA, ENRIQUE  TIRADO CASTELLANOS, REYES ELIAS  

CIVERA MOLLA, MIGUEL ANGEL  MIFSUD GINER, JUAN  TORTAJADA COMECHE, GUILLERMO  

CLIMENT FAUS, ANNA ISABEL  MIÑANA ALONSO, MARIA JOSE  VALERO GARCIA, PATRICIA  

CORTELLES SALINAS, VANESSA  MOLINA RAGA, ALBERTO  VELASCO LORENZO, ELISA  

COSTA ESCRIVA, GEMA MARIA  MORA MENOR, PATRICIA  VENDRELL BERMELL, JOSE LUIS  

DIEZ VILLARREAL, LUIS FELIPE  MORENO ALCAZAR, M. CARMELINA  VERA CASTILLO, MARTIN  

ESCRIBANO CARCEL, MONTSERRAT  MOZO OJEDA, Mª CRISTINA  VILLALBA ALCAÑIZ, MIREYA  

ESCRIBANO SALINAS, ANA ISABEL  NAGORE CORDON, IGNACIO  YUSTE MORIS, IRENE  

ESTERAS RIBERA, MARIA  NAVARRO ALJIBE, MIGUEL JOSE  

 
FERRER MORENO, JAVIER  NAVARRO PENELA, Ma DEL CARMEN  

 
FOLGADO CAMUS, ELENA  PALOMARES ESCRIHUELA, JOSEFA ASUNCION  

 
GARCÍA ALARCÓN, IVÁN PAÑOS SANCHIS, LUIS  

 
GARCIA BALDOVI, CARLOS  PASTOR TIBURCIO, PAOLA  

 
GARCIA FERRER, EDUARDO  PERALES MARCO, BEGOÑA  

 

________________________________________________________________________________ 

1. Aprovació, si s'escau, de l'/les acta/es anterior/s. 

S’aproven per unanimitat. 

2. Projecte digital de centre. 

Seguint l’ordre del dia, la coordinadora del Projecte Digital de Centre explica els objectius de l’esmentat 
programa, el seu funcionament i la relació amb el projecte New Generation. Serà necessari fer una 
detecció de necessitats per a l’elaboració del pla digital; i quant a la Competència Digital Docent i el 
Sistema d’acreditació, s’aconseguirà el certificat A2 mitjançant una formació. En acabant, l’acreditació 
s’atorgarà per evidències.  

Seguint aquest tema, la Directora presenta a l’equip impulsor del Pla Digital de Centre, en el qual 
formen part Javier Ferrer i Paqui Barrera, entre altres.  



Aquesta última informa de les millores aconseguides en l’accés als equips i mitjans informàtics, així 
com la possibilitat d’instal·lar les aplicacions de Microsoft en els dispositius personals de cada docent. 
A més, ens aclareix que s’ha creat un canal de Teams per a les guàrdies. Per últim, ens comenta que 
María Sarrió estarà disponible cada dijous a l’hora del pati per a solucionar dubtes de caire informàtic.  

Javier Ferrer intervé per recordar que ens podem descarregar la versió d’escriptori gratuïta d’Office 
365, que cal esborrar l’usuari antic de la xarxa wifi de l’institut per a poder connectar amb el nou, que 
els usuaris antics dels accessos del centre s’esborraran i altres qüestions relacionades amb el 
funcionament dels xats. Sobre açò, la Cap d’estudis comenta que no convé canviar el nom dels xats de 
les tutories, ja que els duplica.  

Pepa Martí dona compte del funcionament deficient dels canons de què el seu departament fa ús, així 
com de la xarxa wifi i equips en general i demana traslladem una queixa a Conselleria, ja que com 
centre digital col·laboratiu hauríem d’estar millor equipats. 

3. Erasmus. 

A continuació, Pau Berenguer informa sobre el projecte Erasmus+ K121 per a l’ESO i Batxillerat per tal 

de fer difusió del mateix i convidar al claustre a la seua participació. Seguidament, Patricia Valero i la 

Directora resumeixen la seua experiència a Holanda dins del projecte Obrint les portes a la integració. 

Dins d’aquest punt, Luis Paños fa balanç del desenvolupament del seu projecte Environmental 

Watchers com a motiu de la seua clausura. Alfonso Xosé González fa també balanç del Projecte 

Consorcio i de les pràctiques a Irlanda. Eduardo Chillarón informa sobre el projecte Digital Tutors i el 

Multiplier Event organitzat en el nostre centre. 

4. Red Novigi. 

Eduardo García explica en què consisteix la Red Novigi - Fem Xarxa FP: el pasado jueves 17 de 
noviembre acudió junto con Mireya Villalba, en representación del instituto, al encuentro de la red 
Novigi, celebrado en el IES Politecnic de Castellón. En el citado evento se informó sobre la misma, una 
red colaborativa entre centros de formación profesional y el profesorado que imparte docencia en 
dicho campo formativo, en la que se fomenta la innovación pedagógica y educativa, así como las 
metodologías activas, tan presentes en la actualidad. Y ello parte de la creciente importancia de los 
procesos de adquisición de competencias (comentados con anterioridad por Amparo Aparisi), que en 
la formación profesional tienen su inicio con la publicación del Real Decreto 1147/2011, continuando 
con las titulaciones de formación profesional, en las que se regulan competencias personales, 
profesionales y sociales.  

La citada red está abierta a todo aquel miembro del claustro que quiera participar, pero se encuentra 
muy directamente relacionada con economía y ciclos formativos.  

Los 4 programas de la red Nivigi son los siguientes:  

1.Innovatec: enfocado a ciclos formativos de la familia de informática y comunicaciones, sistemas 
electrotécnicos...  

2. Qualitas: centrado en los procesos de calidad; grosso modo consistiría en la creación de una norma 
ISO en la que se regularan y estandarizaran todos los procedimientos y documentación del instituto.  

3. Emprén: creación de un aula de emprendimiento en el centro.  



4. Acredita: su objetivo es certificar la adquisición de competencias adquiridas por vías no formales, 
como puede ser el caso de electricistas y otras profesiones en las que la persona, a pesar de años de 
profesión, no posee un título. Para este programa se requiere un mínimo de 3 docentes, que deberán 
realizar un curso y adquirir un compromiso de permanencia de un curso. Al realizarse fuera del horario 
escolar, se retribuiría a los participantes. 

5. Avaluació. 

La Cap d’Estudis dóna compte de les novetats que ha introduït la LOMLOE per als cursos imparells. En 

aquest sentit dóna orientacions per a la qualificació, subratllant que serà necessari fer una valoració 

qualificativa. Per a primer de batxillerat, la qualificació continuarà sent numèrica. Pepa Palomares 

manifesta la seua disconformitat, ja que el nou sistema suposa un implement considerable de la 

càrrega de treball del professor. Elosísa Martínez se suma a aquesta protesta. La Cap d’Estudis comenta 

al respecte que, així i tot, anirà en benefici dels tutors, els quals veuran reduïda la seua feina de cara 

als pares. Pedro Alarcón i Àgueda Gimeno donen el seu punt de vista a favor del nou sistema. 

6. PGA. 

La Directora comenta que hi a una carpeta en share point amb tots els documents per a la seua revisió, 

com són el Projecte Educatiu del Centre, l’annex PLC o el PAM o la Carta-compromís, que explica la 

Cap d’Estudis amb major detall. En acabant, es vota la PGA, la qual queda aprovada per unanimitat. 

7. Precs i preguntes. 

El Subdirector informa sobre l’activitat de centre en contra d ela violència de gènere que tindrà lloc el 

dia 25 de novembre. Per últim, Carmen Navarro pregunta sobre el canvi de modalitat i la Directora li 

contesta. 

 

 

Sin otros asuntos que tratar, concluye la sesión. 

 

 

València, 23 de noviembre de 2022. 

 

 

               El Secretario,                      Vº Bº bueno, la Directora, 

 

 

     Miguel Ángel Sáez Ibáñez                      María José Martínez Suárez 


